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PROTOKÓŁ NR XXII/20 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 29 stycznia 2019 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył XXII sesję Rady Powiatu Grajewskiego o godz. 1000 dnia  

29. stycznia 2020 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grajewie, ul. Strażacka 6B, powitał 

wszystkich radnych oraz gości.  

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, iż na mocy przepisów ustawy o samorządzie powiatowym 

obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą 

prawną przetwarzania danych osobowych w postaci wizerunku jest art. 15 ust.1a ustawy o samorządzie 

powiatowym. Nagrania obrad Rady Powiatu udostępnianie są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie 

internetowej powiatu oraz w Biurze Rady Powiatu Grajewskiego. Klauzula informacyjna zamieszczona jest na 

tablicy przy wejściu do sali konferencyjnej. 

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 17. radnych, co 

wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi quorum, pozwalające na obradowanie  

i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Ewelina Ajdyn 

2. Jadwiga Jolanta Budzińska. 

3. Tomasz Cebeliński. 

4. Barbara Ciszewska. 

5. Leszek Czyżewski. 

6. Grzegorz Gardocki. 

7. Sławomir Jan Ginel. 

8. Maria Gwiazdowska. 

9. Marek Kostrzewski. 

10. Tomasz Krukowski. 

11. Andrzej Łajewski. 

12. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

13. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

14. Krzysztof Kazimierz Piekarski. 

15. Bolesław Ruszczyk. 

16. Alicja Rutkowska. 

17. Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

1. Mariusz Wojciechowski – sekretarz powiatu 

 

oraz zaproszeni goście: 

 

1. Waldemar Remfeld   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

2. Katarzyna Szejda  e-grajewo.pl 

3. Jarosław Kozikowski  Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Grajewie 
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4. Zdzisława Choynowska  Zespół Szkół im. ks. Jana Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie 

5. Bogdan Chorosz   Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Grajewie 

6. Anna Maria Świderska  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Grajewie 

7. Mł. Insp. Łukasz Głowacki  Komenda Powiatowa Policji w Grajewie 

8. St. Bryg. Andrzej Jabłoński Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

9. Elżbieta Karwowska  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

10. Dariusz Koniecko   Zespół Szkół im. B. Podedwornego w Niećkowie 

11. Grzegorz Curyło   Zespół Szkół Nr 1 w Grajewie 

12. Jolanta Jaśkowiak   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

13. Antoni Milewski    Starostwo Powiatowe w Grajewie 

 

 

Po otwarciu obrad, przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad – odczytał 

porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

4. Informacja Przewodniczącego Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu Powiatu  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2019 r. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

b) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej na 2020 r., 

c) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2020 r., 

d) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r., 

e) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Grajewskiego na 2020 r., 

f)    w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat grajewski, 

g) w sprawie powierzenia miastu Grajewo zadań publicznych z zakresu oświaty i wychowania. 

7. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji.    

 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie, w jego wyniku Rada Powiatu Grajewskiego 

jednogłośnie, 17 głosami „za”, przyjęła protokół z XXI sesji. 

Przewodniczący G. Gardocki, przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, 

udzielił głosu staroście W. Remfeldowi i wicestaroście T. Cebelińskiemu, którzy wręczyli nagrody (w postaci 

kryształowych grawertonów) oraz listy gratulacyjne dyrektorom szkół wyróżnionych w corocznym Rankingu 

Edukacyjnym Szkół Średnich magazynu „Perspektywy”.  

Wyróżnienia otrzymali: pan Grzegorz Curyło – dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Grajewie za zajęcie 9 

miejsca w Rankingu Wojewódzkim Liceów magazynu „Perspektywy”, uzyskując przy tym Srebrną Tarczę 

Perspektyw; pan Dariusz Koniecko – dyrektor Zespołu Szkół im. Bolesława Podedwornego w Niećkowie za 15 

miejsce w Wojewódzkim Rankingu Techników, uzyskując przy tym Brązową Tarczę oraz pani Zdzisława 
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Choynowska – dyrektor Zespołu Szkół im. ks. Jana Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie za 16 miejsce  

w Wojewódzkim Rankingu Techników. 

Wicestarosta T. Cebeliński podkreślił, że wysokie miejsca w rankingu świadczą o tym, że szkoły 

powiatowe mają się bardzo dobrze, są konkurencyjne, porównywalne i z całą pewnością nie gorsze od szkół  

z terenu ościennych powiatów, co powinno stanowić wyraźny sygnał dla absolwentów szkół podstawowych przy 

wyborze dalszej ścieżki kształcenia. Mamy naprawdę dobre szkoły w naszym powiecie – podsumował 

wicestarosta T. Cebeliński.  

Kolejnym punktem porządku obrad była: 

 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY POWIATU  

I PRACY ZARZĄDU POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI. 

Głos zabrał starosta W. Remfeld, który przedstawił zebranym sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Powiatu i pracy Zarządu Powiatu w okresie między 30.12.2019 r. a 29.01.2020 r. 

Na zakończenie starosta W. Remfeld poinformował, że nastąpiły zmiany kadrowe w Powiatowej 

Komendzie Policji w Grajewie. Od dnia 16.01.2020 r. funkcję komendanta pełni podinspektor Adam Brodowski 

(przez dwa lata pełnił funkcję zastępcy komendanta). Pierwszym zastępcą komendanta został młodszy inspektor 

Łukasz Głowacki. Na prośbę starosty pan Ł. Głowacki w kilku słowach przedstawił się obecnym,  

w podsumowaniu swojej wypowiedzi wyraził zadowolenie, że będzie miał okazję współpracować z Radą Powiatu. 

Pytań do starosty nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU W 2019 R. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał naczelnik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego i Spraw Obywatelskich A. Milewski, który przedstawił zebranym sprawozdanie z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2019 r. Dodatkowych wyjaśnień udzielił starosta W. Remfeld. 

Pytań do pana starosty i pana A. Milewskiego nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki przeszedł do realizacji następnego punktu porządku obrad. 

 

 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetu, Polityki 

Społecznej i Gospodarczej B. Ruszczyka o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący B. Ruszczyk poinformował, iż Komisja Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej 

pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał skierowane na dzisiejszą sesję Rady Powiatu. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu panią naczelnik Wydziału Geodezji  

i Kartografii w Starostwie Powiatowym w Grajewie E. Karwowską i przedstawienie zebranym projektu 

przedmiotowej uchwały. 

Pytań do pani E. Karwowskiej nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości? 
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Ze względu na wystąpienie problemów technicznych z tabletem jednego z radnych przewodniczący  

G. Gardocki zarządził głosowanie imienne, które przebiegało w ten sposób, że było odczytywane imię i nazwisko 

radnego/radnej, który informował/a, czy jest „za”, „przeciw”, czy też „wstrzymuje się” od przyjęcia uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej 

Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław 

Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

Uchwała Nr XXII/116/20 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi Załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził przerwę w celu usunięcia awarii technicznej dotyczącej sprzętu 

użytkowanego przez jednego z radnych. 

Po przerwie: 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej na 2020 r. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu przewodniczącego Komisji Budżetu, Polityki 

Społecznej i Gospodarczej B. Ruszczyka, który przedstawił zebranym projekt przedmiotowej uchwały. 

Pytań do przewodniczącego B. Ruszczyka nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej na 2020 r.? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej 

Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław 

Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

Uchwała Nr XXII/117/20 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Polityki Społecznej  

i Gospodarczej na 2020 r. stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na 2020 r. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu i przedstawienie zebranym projektu powyższej 

uchwały przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Łajewskiego. 
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Pytań do przewodniczącego A. Łajewskiego nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2020 r.? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej 

Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław 

Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

Uchwała Nr XXII/118/20 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2020 

r. stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 

pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu i przedstawienie zebranym projektu powyższej 

uchwały przewodniczącego Komisji Rewizyjnej J.M. Marcinkiewicza. 

Pytań do przewodniczącego J.M. Marcinkiewicza nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r.? 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej 

Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław 

Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

Uchwała Nr XXII/119/20 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2020 r. stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 

Grajewskiego na 2020 r. 

Przewodniczący G. Gardocki przedstawił zebranym projekt powyższej uchwały. 

Pytań do pana przewodniczącego nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Grajewskiego na 2020 r.? 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej 

Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław 

Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

Uchwała Nr XXII/120/20 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Grajewskiego na 2020 r. 

stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest powiat grajewski. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu panią naczelnik Wydziału Spraw Społecznych  

w Starostwie Powiatowym w Grajewie J. Jaśkowiak przedstawienie zebranym projektu przedmiotowej 

uchwały. 

Pytań do pani J. Jaśkowiak nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest powiat grajewski? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej 

Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław 

Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

Uchwała Nr XXII/121/20 w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat 

grajewski stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie powierzenia miastu Grajewo 

zadań publicznych z zakresu oświaty i wychowania. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu panią naczelnik Wydziału Spraw 

Społecznych  w Starostwie Powiatowym w Grajewie J. Jaśkowiak i przedstawienie zebranym projektu 

przedmiotowej uchwały. 

Pytań do pani J. Jaśkowiak nie było. 
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Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

powierzenia miastu Grajewo zadań publicznych z zakresu oświaty i wychowania? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej 

Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław 

Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

Uchwała Nr XXII/122/20 w sprawie powierzenia miastu Grajewo zadań publicznych z zakresu 

oświaty i wychowania stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE. 

Radny B. Ruszczyk zwrócił się z pytaniem do starosty W. Remfelda – na jakim etapie znajduje się 

remont dworca PKP w Grajewie? 

Starosta W. Remfeld udzielił wyjaśnień. W dniu 14.01.2020 r. starosta uczestniczył w spotkaniu 

dotyczącym dworca, w którym udział wziął również poseł Kazimierz Gwiazdowski oraz prezes PKP 

Nieruchomości pan Krzysztof Golubiewski.  

Pan K. Golubiewski zadeklarował chęć przejęcia majątku dworca w Grajewie (w dniu 20.01.20202 r. 

odbyło się spotkanie z wojewodą B. Paszkowskim, który również wyraził chęć przekazania dworca dla PKP).Pan 

prezes stwierdził, że w ciągu dwóch-trzech lat udałoby się zagospodarować ten majątek. Dworzec grajewski 

został wpisany do remontu w planach finansowych na lata 2021-2026. Aktualnie starosta czeka na decyzję 

wojewody w tym względzie; jeżeli przekazanie majątku dla PKP nastąpi na drodze podpisania aktu notarialnego, 

władze PKP są zainteresowane przejęciem. W takiej sytuacji inwestycja byłaby prowadzona już wyłącznie przez 

PKP. 

 

Następnie starosta W. Remfeld poinformował, iż: 

 w dniu 09.01.2020 r. uczestniczył w konferencji w Kolnie zorganizowanej przez kancelarię Prezydenta 

RP, korzystając z okazji pan starosta przekazał zaproszenie dla pana prezydenta na uroczystości, które 

będą odbywały się w powiecie w dniu 25.04.2020 r. w związku z obchodami 25-lecia reaktywacji 

Związku Strzeleckiego „Strzelec” w Grajewie oraz 110-lecia ruchu strzeleckiego w Polsce. Starosta 

wyraził nadzieję, że powyższe zaproszenie zostanie ujęte w kalendarzu przez pana prezydenta; 

 w dniu 31.01.2020 r. odbędzie się spotkanie z podmiotami zlokalizowanymi na ul. Elewatorskiej dot. 

partycypacji przedsiębiorstw w przebudowie ww. ulicy. Starosta dodał, iż jest nadzieja, że procent 

dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych na to działanie może być wyższy niż zakładane 50%, 

co pozwoli na mniejsze zaangażowanie środków powiatowych. 

 

Przewodniczący G. Gardocki uzupełnił wypowiedź starosty w odniesieniu do organizacji obchodów  

25-lecia reaktywacji ZS Strzelec na ziemi grajewskiej zaplanowanych na 25.04.2020 r.  

Związek Strzelecki „Strzelec” Organizacja Społeczno-Wychowawcza Jednostka Strzelecka 1011 

Grajewo, we współpracy z miastem Grajewo i powiatem grajewskim, chciałby takie uroczystości zorganizować - 
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byłaby to inauguracja ogólnopolskich obchodów 110-lecia ruchu strzeleckiego w Grajewie. Obecność pana 

prezydenta znacznie podniosłaby prestiż uroczystości. Oficjalne zaproszenia, ze szczegółowym programem, 

zostaną dostarczone państwu radnym w stosownym terminie. 

 

W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany, przewodniczący G. Gardocki zamknął obrady  

XXII sesji Rady Powiatu Grajewskiego VI kadencji. 

     
   
 
 
 
 
  Protokołowała                                                                               Przewodniczący  

Rady Powiatu Grajewskiego 

            .......................................                                                               ............................................... 

           Joanna B. Ramotowska                                                                          Grzegorz Gardocki 
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